
Hustopečské skákání 23. - 24.1.2015 

 

Zápis z jednání č. 1 ze dne 2. 12. 2014 

 
Přítomni: 

Hana Potměšilová starostka 

Bořivoj Švásta místostarosta 

Dagmar Sedláčková Marketing a kultura 

Zbyněk Háder radní města 

Alfons Juck PPFP 

Pavel Pruša PPFP 

 

Program jednání:  

 Stvrzení dříve předjednaných podmínek spolupráce 

 Nastavení organizačních kompetencí HP skákání 2015 

 

Ad 1)   

Vzneseny připomínky radního Zbyňka Hádera k návrhu smlouvy dle modelu z roku 2014: 

- výše finančních položek – na straně PPFP ponížit o 100 tis Kč a převést některé 

povinností na stranu města. 

- Suma 10 tis. Kč na výplatu ředitele závodu ze strany PPFP se přesouvá na stranu města – 

poníženo na 4 tis. Kč 

- Na návrh pana Hádera ředitelem závodu bude Zbyněk Háder namísto dosavadního p. 

Joukala 

- Přepracováním smlouvy pověřena D. Sedláčková, připravit ke schválení RM a podpisu 

- Konečná verze: 790. Tis. Kč na straně PPFP a 604 tis. Kč na straně města Hustopeče. 

 

Ad2) 

- Organizací a koordinací HP skákání pověřena D. Sedláčková – odpovědnost za 

dodržení rozpočtu 

- Zajištění hlavních sponzorů zajistí vedení města (starostka a místostarosta, Zbyněk 

Háder) 

- Oslovení tradičních malých sponzorů od 5 do 30 tis. Kč – dopisem MaK – splněno 

- Ze strany PPFP vznesen požadavek na organizační zajištění akce ve stejném 

pracovním týmu a modelu jako v roce 2014 – osvědčený model – zapracováno do 

smlouvy 

- Spolupráce s Aloisem Lejskou za asistence ředtele SPOZAM 

- Zbyněk Háder – odborný poradce za město ve výběru atletů ve spolupráci s PPFP a 

zajištění pátečního závodu mládeže 

 

Zapsala: dne 5. 1. 2015 

Dagmar Sedláčková 

 

 


